
1 

 

 

 

 
OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

Z A P I S N I K 
 

33. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 24.2.2022 ob 18. uri, preko video konference v aplikaciji Zoom Meetings. 
 

 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Aleš Zajc, g.Rok 

Obid, ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, g.Silvo Jeram, g.Marko Čadež, g.Jurij 

Kavčič, ga. Jerca Prezelj, ga.Jožica Rihtaršič, g.Stanko Močnik, ga.Branka Florjančič, ga.Mojca Mavri 

in ga.Antonija Dakskobler 

ODSOTNI: g.Nikolaj Ozebek 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: g. Oton 

Lahajnar, ga. Jožica Lapajne, ga. Mojca Sedej, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Mojca Gros, g. Janez 

Peternel, ga. Katjuša Božič in ga. Katja Lapanja  

OSTALI PRISOTNI:  Brigita Šen Kreže-Komunala Idrija d.d., Gregor Novaković – LTO Laufar 

Cerkno   

NOVINARJI:  ga. Damjana Peternelj 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 31. seji občinskega sveta dne 28. 12. 2021 ter 

poročilo o realizaciji sklepov  

3. Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d. o. o.  

4. Imenovanje predstavnika zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda Mestni muzej Idrija  

5. Umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami 1332/5 k. o. 2344 Cerkno, 665/1 k. o. 

2339 Gorje, 1284/10 k. o. 2337 Bukovo, 1289/6 k. o. 2337 Bukovo, *320 k. o. 2344 Cerkno, 

62/1 k. o. 2349 Šebrelje, 1303 k. o. 2344 Cerkno, 1333/1 k. o. 2344 Cerkno, 1332/17 k. o. 2344 

Cerkno, 1290/4 k. o. 2337 Bukovo, 1997/8 k. o. 2350 Otalež, 498 k. o. 2345 Zakriž, 1992/5 k. 

o. 2350 Otalež, 763/21 k. o. 2342 Gorenji Novaki  

6. Predstavitev in potrjevanje načrta upravljanja za Arheološki park Divje babe  

7. Predstavitev in potrjevanje letnega poročila o uresničevanju ukrepov iz akcijskega načrta v 

okviru Zelene sheme slovenskega turizma  

8. Predstavitev in potrjevanje Kriznega načrta za turizem pripravljenega v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma  

9. Letni program športa v Občini Cerkno za leto 2022  

10. Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 2022  

11. Seznanitev Občinskega sveta Občine Cerkno o odstopu člana Nadzornega odbora Občine 

Cerkno  

12. Predlog za spremembo Statuta Občine Cerkno - število članov Občinskega sveta  

13. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve – širitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v EUP KE 01/300 A v Občini Cerkno (ID: 2641)  

14. Sprememba Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta in župana ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov  
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15. Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 2022 

16. Sklep o razdelitvi premoženja bivše Občine Idrija  

17. Pobude in vprašanja svetnikov  

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne ter preveril prisotnost članov občinskega sveta. 

Ugotovil je, da je občinski svet sklepčen ter prebral predlog dnevnega reda.  

Marko Čadež je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer, da se umakne 12. točka. Predlaga, da se 

v statut vključi še druge stvari, ki jih je potrebno spremeniti. Na spremembo članov občinskega sveta 

je vezan tudi odlok, saj sta v občini dve volilni enoti. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se bodo s točko samo seznanili in o njej ne bodo glasovali. 

Marko Čadež je dejal, da kljub temu predlaga umik točke, dokler se ne predebatira v okviru 

svetniških skupin, saj je vezano tudi na Zakon o lokalnih volitvah ter na sestavo komisij in odborov 

itd. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k  umiku 12. točke dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil umik 12. točke dnevnega reda.  

                                                                                                (8 glasov ZA, 7 glasov PROTI) 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjeni dnevni red občinske seje.  

                                                                                                  (14 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 31. redni seji občinskega sveta dne 27. 12. 2021 

in 32. izredni seji občinskega sveta dne 29.12.2021 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kakšne pripombe v zvezi z zapisnikom zadnje seje OS. 

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov 31. redne seje OS in 32. izredne seje OS. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik ter sklepe 31. redne seje občinskega sveta dne 27. 12. 2021 in 32. 

izredne seje občinskega sveta dne 29.12.2021. 

                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d. o. o. 

 

Brigita Šen Kreže je v nadaljevanju predstavila, točko dnevnega reda. Povedala je, da je stanje v 

podjetju boljše ter prikazala stanje s preseki na polletno obdobje. Podjetje je v drugi polovici leta 2021 

peljalo intenzivno izterjavo, saj gre za sredstva, ki jih podjetje mora dobiti, ker so bile storitve že 

opravljene. V letošnjem letu podjetje čaka eno večjih investicij in sicer preselitev skladiščnice soli in 

peska iz območja Kajzerja v Ljubevč ter nakup samonakladalnika. Iz navedenih razlogov so tudi 

zaprosili za limit v višini 350.000 €; 180.000 € so zaprosili tudi za dolgoročni kredit, vozilo pa bo 

najverjetneje financirano iz leasinga. Zadevo je obravnaval tudi nadzorni svet in se s predlogom 

financiranja strinja. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlog soglasja k zadolžitvi javnega podjetja potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev.  
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Oton Lahajnar je dejal, da je tudi on član skupščine Komunale Idrija ter dejal, da se vidi in čuti vidno 

izboljšanje poslovanja podjetja, ker kažejo tudi kazalniki. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da se vidi, da podjetje boljše posluje tudi glede na to, da nobena od bank 

ni zahtevala kakršnih koli menic, niti ne zastave nepremičnine.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je podal Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d. o. o. 

 

                            (15 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Imenovanje predstavnika zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda Mestni muzej 

Idrija 

 

Antonija Dakskobler je v nadaljevanju podala poročilo Komisije za mandatna vprašanja in 

imenovanja ter povedala, da je komisija, za predstavnico zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda 

Mestni muzej Idrija predlagala ga. Urško Lahajnar Ubajiogu, Straža 6. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil, da se za predstavnika zainteresirane javnosti v Svet javnega zavoda 

Mestni muzej Idrija imenuje Urška Lahajnar Ubaijogu, Straža 6, Cerkno. 

                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 5.:  Umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami 1332/5 k. o. 2344 Cerkno, 665/1 k. 

o. 2339 Gorje, 1284/10 k. o. 2337 Bukovo, 1289/6 k. o. 2337 Bukovo, *320 k. o. 2344 Cerkno, 62/1 

k. o. 2349 Šebrelje, 1303 k. o. 2344 Cerkno, 1333/1 k. o. 2344 Cerkno, 1332/17 k. o. 2344 Cerkno, 

1290/4 k. o. 2337 Bukovo, 1997/8 k. o. 2350 Otalež, 498 k. o. 2345 Zakriž, 1992/5 k. o. 2350 

Otalež, 763/21 k. o. 2342 Gorenji Novaki 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju pojasnil točko dnevnega reda ter dejal, da vloge prihajajo na 

občinsko upravo skozi vse leto. Vse vloge se zbere in uvrsti v načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

občine. Gre za dokument, ki je sestavni del proračuna, saj ima tudi finančne posledice. Občina mora 

zaprositi tudi za mnenja posamezne krajevne skupnosti in v večini primerov dobijo pozitivno mnenje.  

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter se strinjal s 

predstavljenim predlogom. Iz razprave so ugotovili, da v primeru, ko bo krajevna skupnost dala 

negativno mnenje je potrebno to tudi argumentirati, da ne bi prihajalo do raznih špekulacij. Odbor 

predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Jurij Kavčič je dejal, da je pregledal parcele, ki so predvidene za ukinitev ter dejal, da se tudi glede na 

posvete z geodeti, zadev lotevajo napačno npr. parcela Pot v Strano se ukinja kot cela parcela, pravilni 

postopek, pa bi bil, da se del za odkup odmeri in se potem tudi ukinja samo en del. 

Oton Lahajnar je dejal, da v kolikor je to mogoče, potem on to zadevo pozdravlja, saj drastično 

zmanjša delo.  

Jurij Kavčič je dejal, da je direktor razumel zadevo ter da se učimo na primerih. Kot primer napačno 

izpeljanega postopka, je navedel primer v Novakih, proti smučišču.  

Oton Lahajnar je podal predlog, da bi točko v celoti obravnavali na naslednji seji.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da točko lahko tudi umaknejo iz dnevnega reda, je pa potrebno vse 

preveriti, saj je bila praksa do sedaj taka in na tak način delajo tudi po drugih občinah.  

Stanko Močnik je dejal, da je natanko to o čemer se pogovarjajo predlagal že prejšnjič, ko so umikali 

javno dobro v Jesenici in je zadovoljen, da so spoznali, da je prav, da se zadeve ureja na tak način.  
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Silvo Jeram je pozdravil predlog g. Kavčiča ter prosil občinsko upravo, da si parcelo v k.o. Bukovo 

ogledajo, da jo bodo videli v živo, kako izgleda.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal, da se o točki ne glasuje temveč se občinski svet z njo samo seznani. 

 

Občinski svet se je s točko seznanil in o njej ni glasoval. 

 

Ad 6.:   Predstavitev in potrjevanje načrta upravljanja za Arheološki park Divje babe 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter skozi prezentacijo razložil 

načrt upravljanja. Dodal je, da ga zelo veseli, da so do tega dokumenta prišli ter izpostavil, da je bilo 

veliko usklajevanja ter gre za strokovni dokument pripravljen v sodelovanjem z Zavodom za varstvo 

kulturne dediščine in Zavodom za varstvo narave. Gre pa za živo stvar in zadeve lahko kadarkoli tudi 

spremenijo, dodajo ali pa izvzamejo. Na podlagi načrta, so postavili neka pravila igre, kaj se v samem 

parku lahko počne. Čaka jih še veliko dela, med drugim tudi sodelovanje s strokovnimi inštitucijami. 

Veljavnost upravljavskega načrta je pet let, vse kar se bo znotraj parka dogajalo pa mora biti narejeno 

v sodelovanju z ZVKD-jem in ZVN-jem. Sprožili bodo tudi pobudo, da Arheološki park Divje babe 

postane spomenik državnega pomena, kar jim bo prineslo tudi dodatne točke za prijavo na javne 

razpise.  

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je sam načrt pohvalil ter 

podal tudi nekaj sugestij kako zadevo še izboljšati. O samem načrtu niso glasovali. 

Branka Florjančič je pohvalila sam načrt, saj se je o tem govorilo že leta in leta ter nikoli ni prišlo do 

izvedbe le tega. Njej osebno se načrt zdi dokaj ambiciozen ter upa, da so vsi cilji izvedljivi. Predvsem 

pa si želi, da se ta dragulj in bogata dediščina dokončno uredi in postavi tudi ustrezen sprejemni center.   

Gregor Novaković je dejal, da si tudi sam želi sprejemnega centra, bo pa potrebno za to iskati druge 

finančne vire, saj gre za zneske v višino 1 mio Eur, če bi želeli zadevo zapeljati v pravi smeri. Občina 

kot taka pa teh sredstev nima.  

Silvo Jeram je dokument pohvalil ter vprašal, če se je zadeva predstavila KS Šebrelje in KS Straža, ki 

mejita na arheološki park. Zanimalo ga je tudi, če je že kaj znano, kdo bo s parkom upravljal.  

Gregor Novaković je pojasnil, da so v delovni skupini sodelovali tudi člani iz Šebrelj in Reke – sedaj 

pa, ko je dokument pripravljen ga je potrebno predstaviti še širše, v posameznih krajevnih skupnostih. 

Načrt upravljanja je mrtva točka na papirju, če ga delajo mimo krajevnih skupnosti oz. teh ljudi, ki tam 

živijo. Upravljavca sam načrt ne predvideva, vsekakor pa je občina tista, ki ga določa. Je pa LTO kot 

tak zainteresiran, da to zadevo pelje dalje. Sicer pa so vse jame v državni lasti.    

Jurij Kavčič je dejal, da je dokument res obsežen in tudi njemu se zdi prav, da se zadeve predstavi 

lokalnim skupnostim. Opozoril je na mačehovski odnos države, saj bi se vsi kitili s piščaljo in bi 

morali delati tudi na tem, da bi prišli do takega odziva, kot je prišla Krapina na Hrvaškem. Pridobiti bi 

morali več sredstev za namen večjega promoviranja ter postavitve sprejemnega centra in samega 

urejanja arheološkega parka.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da jo zanima v kakem stanju je status pridobivanja spomenika 

državnega pomena, saj bo s tem tudi sama jama postavljena v drugačen položaj, kot je trenutno. 

Vprašala je, če so tekom petih let predvidene kake spremembe dokumenta ali je to to. Predviden je tudi 

kar zajeten del proračuna, kar pa npr. s trenutno višino vstopnine nikakor ne pokrijejo. Prav je, da 

načrti so, je pa potrebno gledati na zadeve dolgoročno.  

Gregor Novaković je dejal, da so že pred dvema mesecema imeli sestanek z ga. Bratina iz ZVKD-ja 

in ga. Ernesto Drole, kjer so se pogovarjali na to temo, kakšen je postopek za pridobitev statusa 

spomenika državnega pomena in dejali so, da je načrt upravljanja prvi pogoj. Po tem sprožijo oni 

nadaljnje postopke, za pridobitev tega statusa. Sama razglasitev pa je potem na vladi republike 

Slovenije. Glede same investicije, ki je predvidena, je za obdobje petih let predvidena v višini 120.000 

€. Preko javnega razpisa je bilo v jamo vloženih cca 40.000 €.  Dvignili so tudi vstopnino za vstop v 

jamo.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da jo zanima, če je predvidena v roku petih let kakšna 

aktualizacija dokumenta.  
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Gregor Novaković je dejal, da gre za živo stvar in dokument se lahko spreminja. 

Jurij Kavčič je vprašal, koliko je ta dokument stal. 

Gregor Novaković je pojasnil, da 15.000 €. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil načrt upravljanja za Arheološki park Divje babe. 

 

                 (15 glasov ZA) 

 

Ad 7.:  Predstavitev in potrjevanje letnega poročila o uresničevanju ukrepov iz akcijskega načrta 

v okviru Zelene sheme slovenskega turizma 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju skozi prezentacijo predstavil točko dnevnega reda. Vključeni so 

vključeni v samo shemo in v letošnjem letu bodo zopet potekala ocenjevanja. Pred tremi leti so sprejeli 

akcijski načrt in vsako leto je potrebno tudi poročati, kaj se je v preteklem letu naredilo. V 

nadaljevanju je predstavil najpomembnejše dosežke, predvsem z vidika trajnostnega razvoja. 

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je poročilo obravnaval ter 

podal nekaj stvari, ki so jih pogrešali (premalo sodelovanja v smeri pohodništva, vključevanje ostalih 

ponudnikov). Odbor je letno poročilo potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil letno poročilo o uresničevanju ukrepov iz akcijskega načrta v okviru 

Zelene sheme slovenskega turizma. 

         (15 glasov ZA) 

Ad 8.:  Predstavitev in potrjevanje Kriznega načrta za turizem pripravljenega v okviru Zelene 

sheme slovenskega turizma 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju skozi prezentacijo predstavil točko dnevnega reda in sicer gre za 

dokument, ki je bil pripravljen znotraj LTO-ja. Zavedajo se, da so krize del naših življenj in 

pomembno je, da je za take primere tudi pripravljen krizni načrt. Želeli so jasno navesti potencialna 

tveganja in predstavili zgodovino teh kriznih okoliščin (poplava v Franji). Omenil je še svetovno 

epidemijo COVID19, ki je praktično ustavila cel svet ter prizadela tudi turistični sektor. Pri tem je 

pomembo določiti komunikacijske aktivnosti in cilje, resurse ter čas izvedbe, saj se je v času krize 

potrebno zelo hitro odzivati.  

Marko Čadež je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki se je z načrtom seznanil ter 

ga pohvalili. Potrebno ga je letno pregledati in po potrebi novelirati. Opozorili so tudi, da mora biti 

krizni načrt usklajen z Načrtom ravnanja v izrednih razmerah. Odbor je načrt soglasno potrdil in 

predlaga občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Krizni načrt za turizem pripravljenega v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma. 

         (15 glasov ZA) 
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Ad 9.:  Letni program športa v Občini Cerkno za leto 2022 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju pojasnila točko dnevnega reda ter dajala, da program predvideva 

razdelitev sredstev v višini 25.000 €, po posameznih programih. Sredstva so se zmanjšala za drugo 

točko, zaradi tega, ker je plavalni klub prenehal z delovanjem. V primeru, da se sredstva na določenem 

programu ne bi razdelila je možnost, da se prerazporedi na druga področja.  

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je program potrdil in 

predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP:  

Občinski svet je potrdil Letni program športa v Občini Cerkno za leto 2022. 

         (15 glasov ZA) 

Ad 10.: Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 2022 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda in pojasnila za katere programe so 

sredstva predvidena. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je program potrdil in 

predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Marko Čadež je glede ljubiteljske kulture dejal, da se društva trudijo ter dejal, da vabi, da se teh 

prireditev udeležujejo. Povedal je še, da je možno dobiti sredstva tudi preko JSKD-ja.  

  

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP:  

Občinski svet je potrdil Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 2022. 

         (15 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Seznanitev Občinskega sveta Občine Cerkno o odstopu člana Nadzornega odbora 

Občine Cerkno  

 

Antonija Dakskobler je občinski svet seznanila o odstopu člana Nadzornega odbora Občine Cerkno 

ter povedala, da je KVIAZ o tem seznanila ter o tem niso razpravljali. Pogovarjala se je s predsednico 

NO, ki je povedala, da so operativni ter ni potrebe za imenovanje novega člana.  

 

Župan Gašper Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Občinski svet se je seznanil z odstopom člana Nadzornega odbora Občine Cerkno. 

 

Ad 12.: Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve – širitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v EUP KE 01/300 A v Občini Cerkno (ID: 2641) 

 

Mojca Gros je v nadaljevanju povedala, da gre za prvo lokacijsko preveritev, ki jo v občini 

sprejemajo. Lokacijska preveritev se sprejema na podlagi ZUREP-a 2, z namenom prilagajanja 

konkretnim investicijskim potrebam. V tem primeru gre za določitev natančne oblike in velikosti 

območja stavbnega zemljišča na posamični poselitvi na Bukovem. Pobudo je dal lastnik zemljišč in 

sicer za namenom, da se celotna enota urejanja prostora preoblikuje in poveča tako, da bo omogočena 

nadgradnja stanovanjskega objekta. Občina je lokacijsko preveritev peljala v skladu z postopkom, ki je 

določen v Zakonu o urejanju prostora.  
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Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je predlog sklepa 

soglasno potrdil.  

Jerca Prezelj je vprašala, kakšen je postopek lokacijske preveritve oz. če lahko da pobudo vsak občan. 

Podala je pobudo, da se ta možnost, ki jo imajo občani objavi v občinskem glasilu.  

Mojca Gros je pojasnila, da lahko da pobudo vsak občan, če gre za eno od treh navedenih možnosti, 

ki so predpisane z zakonom. Vsak pobudnik nosi stroške lokacijske preveritve. Taksa je predpisana v 

odloku – omenjena preveritev je bila v vrednosti 1.000 €. Strošek elaborata pa je odvisen od 

projektanta. V teku sta trenutno še dve lokacijski preveritvi.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko občina glede te možnosti še dodatno obvesti občane.  

Stanko Močnik je dejal, da so glede tega razpravljali tudi na odboru in je pohvalno, da občina ima to 

možnost.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Lokacijsko preveritev – širitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični 

poselitvi v EUP KE 01/300 A v Občini Cerkno (ID: 2641). 

         (15 glasov ZA) 

Ad 13.: Sprememba Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih 

teles občinskega sveta in župana ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko in sicer gre za spremembe, ki jih je ugotovila 

notranja revizija.  

Branka Florjančič je podala poročilo Statutarno pravne komisije, ki je pravilnik pregledala, uskladila 

in potrdila. Občinskemu svetu predlaga potrditev, z vključenimi popravki.  

Marko Čadež je dejal, da se navezuje na obračun sejnin, ki jih člani dobijo ter iz njega ni razvidno po 

postavkah, koliko je posamezna sejnina ter predlaga, da se obračun bolj jasno razdela.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremembo Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah 

članov delovnih teles občinskega sveta in župana ter članov drugih občinskih organov ter o 

povračilih stroškov. 

         (15 glasov ZA) 

Ad 14.: Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 2022 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda in pojasnila za katere vsebine so 

sredstva predvidena. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je program potrdil in 

predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Jurij Kavčič je vprašal, če so sredstva res namenjena tudi za financiranje urejanja stanovanj. 

Jožica Lapajne je dejala, da gre za sofinanciranje adaptacij in nakupa stanovanj za mlade.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 2022. 

         (15 glasov ZA) 
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Ad 15.: Sklep o razdelitvi premoženja bivše Občine Idrija 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točno dnevnega reda in sicer gre še za zadnjo razdelitev 

premoženja med obema občinama.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Obora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

sklep potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Jurij Kavčič je dejal, da so bili sklepi sprejeti že v bivši občini Idrija v razmerju 70-30 ali pa 84-16. 

Takrat je bil dan tudi predlog, da bi poslopja ocenili in bi tako obe občini pridobili določene prostore. 

Takrat se občina Idrija ni odločila za to in je ostalo tako kot je. Opozoril je še na lapsus v zapisniku 

odbora, kjer piše, da je občina Idrija razpadla, kar ni res oz. je bila občina razdeljena.   

Župan Gašper Uršič je glede cenitve prostorov in razdelitve le teh govoril tudi z županom v Idriji in 

dobil odgovor, da so za tak način ureditve zainteresirani.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Sklep o razdelitvi premoženja bivše Občine Idrija. 

         (15 glasov ZA) 

 

Ad 16.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Stanko Močnik je vprašal kako je z nakupom zemljišča za osnovno šolo.  

Oton Lahajnar je pojasnil, da so bili v kontaktu s pooblaščencem lastnice in poslali izdelano cenitev 

ter izrazili interes po nakupu. Spomladi naj bi prišel iz Amerike nečak in naj bi se takrat dokončno 

pogovorili.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala kako je z ureditvijo parkirišč ob Keltiki, na območju Želina.  

Janez Peternel je dejal, da je zadevo preverjal in dobil informacijo, da zadeve niso sprožili dalje pri 

projektantu. Sam je dobil glavnega projektanta ter sta se dogovorila, da bo preveril, če obstaja 

možnost. Mora pa dobiti tudi potrditev s strani direkcije, da to potrjujejo in mu tudi plačajo.  

Jurij Kavčič je vprašal kako je z zdravstveno postajo.  

Mojca Gros je pojasnila, da čakajo s projektom do takrat, ko bodo sprejete spremembe OPN-ja. Čaka 

se tudi mnenje MOP-a in upa, da bo potem OPN lahko čim hitreje sprejet na občinskem svetu. Kar se 

tiče razpisov, pa so narejeni tako, da manjše občine ne pridejo v poštev, ker se določa financiranje 

glede na število prebivalcev občine.  

Jurij Kavčič je dejal, da se boji zamujenih priložnosti.  

Jožica Rihtaršič je vprašala, če je že znan datum za sanacijo ceste proti Kladju. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da z informacijo ne razpolaga. 

Branka Florjančič je dejala, da bi vprašala več stvari in sicer kaj se dogaja na področju doma 

upokojencev, vrtca ter glede prenove spletne strani občine.  

Mojca Gros je glede gradnje vrtca pojasnila, da je potrebno pridobiti zemljišče, da lahko grejo dalje s 

postopki, prav tako glede novega doma upokojencev, saj občina ne razpolaga z ustreznim zemljiščem.  

Oton Lahajnar je dejal, da imajo glede prenove spletne strani aktivne pogovore za začetek aktivnosti. 

Antonija Dakskobler je dejala, kako je s parcelo pri upokojencih, če ta ni primerna, za gradnjo doma 

ter omenila še drugo možno parcelo. 

Mojca Gros je pojasnila, da sta omenjeni parceli obe premajhni, saj so za gradnjo doma zelo stroge 

zahteve.   

Antonija Dakskobler je dejala sem, da je občina znižala  robnik s ceste na trg in tako omogočila 

dostop invalidskim in otroškim vozičkom. Ker so cvetlična korita premakljiva in ureditev tega dostopa 

še ni končana, je pred DU  nastal prostor, ki ga nekateri uporabljajo za parkiranje in je s tem že 

običajnim pešcem onemogočen normalen dostop k vhodu v društvo. Zato bi bilo  potrebno označiti 

stezo ob DU oziroma povezavo s klančino proti cerkvi. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre pri tem tudi za problem kulture parkiranja občanov. 
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Antonija Dakskobler je vprašala še glede ograje pri društvu upokojencev, ki se bo vsak čas podrla.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre tukaj za parcelo v lasti društva, sicer pa je rešitev že predlagal 

predsednici društva.   

Antonija Dakskobler je pohvalila organizacijo tujih jezikov. Zanimalo jo je, če je samo za občane 

občine Cerkno. Glede na to, da gre za 40 urni tečaj se zna zavleči v poletni čas in bi bilo smiselno, da 

bi ga razdelili še na jesenski čas. 

Katjuša Božič je dejala, da je prioriteta, da se prijavijo občani občine Cerkno in glede na prijave se bo 

pokazalo tudi koliko je zanimanja. Če bo kdo tudi iz sosednje občine, misli, da ne bi smel biti nek hud 

problem. Kar se tiče izvedbe, pa se bodo dogovorili na prvem srečanju, kako bo tečaj potekal.  

Antonija Dakskobler je dejala, da so se povečali stroški odvoza smeti, zmanjšalo pa se je število 

prevozov. V nekaterih občinah je poskrbljeno, da občani dobijo vrečke za smeti ter predlagala, da se to 

uredi tudi v naši občini.  

Marko Čadež je dejal, da je spletna stran potrebna prenove in na njej manjka veliko stvari. Glede 

zdravstvene postaje je dejal, da bi apeliral na direktorja, da naj neha jamrati in strašiti, ampak naj raje 

pomaga, da se zadeva v Cerknem uredi.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je direktor pri projektu zdravstvene postaje zelo aktiven in bi na tem 

mestu pohvalil celotno vodstvo zdravstvenega doma, ki pri tem pomaga.  

Jurij Kavčič je glede zdravstvenega doma dejal, da bi se po preverjenih podatkih dobilo 80,00 

€/prebivalca, ne glede na število prebivalcev občine. Res pa je, da je potrebno imeti gradbeno 

dokumentacijo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je potrebna še sprememba OPN-ja in gradbeno dovoljenje.  

Jurij Kavčič je dejal, da bi bilo s tem potrebno pohiteti, če ne bo občina vse zamudila. Glede 

zemljišča za vrtec je dejal, da je omenjeno zemljišče precej strmo in mokro ter bi bilo bolj primerno 

prestaviti igrišče, kjer pa je bilo že mišljeno, pa zgraditi vrtec.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je točno tak predlog za prestavitev igrišča tudi podan. 

Jurij Kavčič je glede doma starejših dejal, da je območje med staro Eto in bloki še vedno rezervirano 

za ta namen in zadaj za to parcelo je tudi dovolj zelenih površin in se mu zdi to eno bolj pomembnih 

lokacij, ki jih ima občina na razpolago. 

Mojca Gros je dejala, da ga je na tem mestu sicer možno graditi, ni pa za to rezervirano. Parcela ni v 

lasti občine, prav tako ne zelene površine, ki so zadaj.   

Stanko Močnik je opozoril na ureditev balinišča v Cerknem, saj se s tem odpirajo tudi možnosti za 

pridobitev sredstev s strani države.  

Jurij Kavčič je dejal, še glede obiska cenilca, ki je pred dnevi obiskoval občane, glede umeščanja 

pločnika ob Gorenjski cesti, saj s tem ni bil nihče seznanjen in je bilo kar nekaj slabe volje.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil cenilec poslan s strani države, saj je država tudi lastnik in gre 

za postopek odmer, ki ga pelje država in občina nima pri tem nič. So pa seznanili direkcijo kje gre za 

problematično umestitev pločnika, da poiščejo druge rešitve. 

 

 

Župan Gašper Uršič je se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.50 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                         Gašper Uršič 


